
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 29.10.2019  
 
Oppvekstutvalgets behandling: 
Lage det som et arbeidsdokument for oppvekstutvalget, et levende dokument. Kalle det en 
arbeidsplan i stedet for en opplæringsplan. Kontinuerlig læringsprosess.  
Viktig å ha vært fysisk til stede på alle de virksomhetene vi skal lede. Medlemmene ønsker 
også å bli kjent med de private virksomhetene.  
Malen for opplæringen kan være omtrent slik den var før.  
Første vara på begge sider bør være med på rundene ute på virksomhetene.  
Viktig med forståelse av budsjettpostene. Hva er Oppvekstkontoret og hva er fellesutgifter 
oppvekst? Vil gjerne ha f..eks. tertialrapporten til orientering for å få større innsikt i økonomien i 
sektoren.  
  
Oppvekstutvalgets konklusjon: 
Følge omtrent samme mal som tidligere år. Opptatt av kontinuerlig opplæring. Vurdere om vi 
kan begynne med tema barnehage allerede i novembermøtet, eller om vi skal vente til nyåret. 
Første vara for posisjon og opposisjon bør få anledning til å være med på de fire temamøtene.  
  
 
 


